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§ 8
Remiss om Digifysiskt vårdval – Tillgänglig primärvård 
baserad på behov och kontinuitet 
Remiss från kommunstyrelsen (dnr KS 2019/1566)
BRO 2019/374

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.

Paragrafen justeras omedelbart

Sammanfattning av ärendet 
På regeringens uppdrag har en utredning genomförts med syfte att 
ge förslag till hur målen i hälso- och sjukvårdslagen på ett effektivt 
sätt kan uppnås. Det övergripande syftet har varit att säkerställa 
möjligheterna för en jämlik vård. Förvaltningen ställer sig positiv 
till utredningen och till de förslag som lagts fram. Förvaltningen ser 
stora fördelar i att utredningen belyser behovet av en bred satsning 
på primärvården och att primärvårdens funktion som första linjens 
vård stärks genom ökade resurser. En väl fungerande primärvård är 
av stor vikt för de kommunala verksamheterna då primärvården är 
en viktig samarbetspartner. Förvaltningen är även positiv till den 
digitala utvecklingen och de möjligheter den skapar. Det finns dock 
grupper i samhället som har svårt att hantera digital teknik varför 
tekniken måste utvecklas så den är enkel att använda. Det måste 
även finnas fungerande alternativ att nå vårdgivare för dem som 
ändå inte klarar att hantera den digitala tekniken.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag till beslut.

Handlingar i ärendet
 220887 (Godkänd - R 1) Svar på remiss om digisysiskt 

vårdval
 BRO 2019/374-1.2 Digifysiskt vårdval - Tillgänglig 

primärvård baserad på behov och kontinuitet (SOU 2019:42)
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